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Andelsboligforeningen Naverparken 
 

Bestyrelsesmøde kl.: 1830 - m/smørrebrød 
Mødested:  Claus Matthiesen, Navervej 11H 
Mødedato: 19-08-2014 
Deltagere: Helle (HS), Henrik (HJ) Anni (AB) Claus (CM) Vibeke (VH)  

Alle til stede 

Referat: 

1. Orientering v/ Anni  

 

Salg af 11U-afsluttes d. 28. august 2014, hvem kan komme med til afsluttende syn og 
aflevering af nøgler m.m. 

 Syn/overdragelse torsdag d. 28.08 - 2014 kl. 1700 - HJ & AB 
 

 Salg af 9 F- kommer ud til ventelisten i morgen. d. 20. august. 

Regning på Materiale der ikke blev leveret ved fælles arbejdsdag, er ikke kommet retur. 

 Har talt med firmaet VVS1- pengene er på vej. 

Lynnedslag i relæ - er det en forsikringssag. 

 Regningen var mindre end vores selvrisiko, så vi betaler de 700 kr. 
 

Silkeborg Kommune/ ang. Vand fra frøbækken 

 Endnu ingen svar. 
 

Cykelskure, kan der bygges til og hvor. 

 Der undersøges om muligheder, der skal en godkendelse til på næste GF. 
 

YouSee, evt. få et bedre tilbud, vi har fået tildelt en konsulent.  

 Der undersøges om vi evt. kan få et andet/bedre tilbud. - skal godkendes af GF. 
 

2. Budget v/ Helle 

Planlægger et møde med banken ang. omlægning af vores 2 lån. September 2014.  
 

3. Forældrekøb v/ Henrik 

 Vi er blevet rådført af flere instanser, som fraråder forældrekøb. - blive fremlagt på 

næste GF (generalforsamling) 
 

4. Planlægning af fælles arbejdsdag til efteråret - dato m.m. 

evt. forslag til efterårets fælles arbejdsdag. 

 Næste fælles arbejdsdag bliver, lørdag d. 18. oktober 2014 kl. 10 - der kommer 

indbydelse ud. 

Vi hører gerne fra alle beboerne, om forslag til arbejdsdagen 
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5. Datoer for de næste 3 bestyrelsesmøder 

 Tirsdag d. 30. september 2014 v/ HJ 

 Tirsdag d. 09. december 2014 v/ AB 

 Tirsdag d. 27. januar 2015 v/ HS 

 
 

6. Evt. 

Henstilling til Beboerne om at huske at lukke deres affaldsposer så affaldet ikke 

falder ud af poserne 

 

 

 

Venlig hilsen 

Bestyrelsen 

 

 
 
 


